
Referat af bestyrelsesmøde
Torsdag den 30. marts 2023

Klokken 19:30 - ca. 22:00
Hos Viggo

Deltagere: Hans, Viggo og Martin
Afbud:            Referant: Martin

REFERAT

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden:

  X  Godkendt                X   Ej godkendt:

Ad 1)

Pkt. 2 Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde:

  X  Godkendt                X  Ej godkendt:

Ad 2)

Pkt. 3 Økonomi og budgetter mm:

- Vi er godt med i forhold til årsafslutning.

 Ad 3)

Pkt. 4 Vedr. Sociale medier:

”Idræt i Tjæreborg” https://www.facebook.com/profile.
php?id=100087729382809

- Vi arbejder videre med vores egen side og kun under TGF. Tovholder er Jesper 
Bakkensen.
 

Ad 4)

Pkt. 5 Generalforsamlingen:

- Formulering af endelig forslag til Generalforsamlingen og andre aftaler vedr. 
denne.

a. Ændring af vedtægter i forbindelse med Generalforsamling,
så de stemmer overens med det vi gør:

Første forslag:
§5 vedr. indvarsling af til Generalforsamlingen ændres fra:
 
Generalforsamlingen indvarsles af bestyrelsen i medlemsbladet GRØN FRITID 
eller på anden vis mindst 14 dage før.

Til:
Generalforsamlingen indvarsles digitalt af bestyrelsen internt i foreningen  og evt. 
på anden vis mindst 14 dage før.

Andet forslag:
§5 Vedr. dagsordenens pkt. 6 ændres fra: 
Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer og 1 suppleant

Til: 
Valg af bestyrelsesmedlemmer og 1 suppleant.
Der vælges et medlem i ulige år og 2 i lige år. 

Ad 5)



Referat af bestyrelsesmøde
Torsdag den 30. marts 2023

Klokken 19:30 - ca. 22:00
Hos Viggo

Deltagere: Hans, Viggo og Martin
Afbud:            Referant: Martin

REFERAT

Pkt. 6 Conventus - Kursus:

- Er under planlægning, afhænger af hvem der sidder i udvalgene.

Ad 6)

Pkt. 7 Padel:

- Det besluttes, at vi ikke etablere Padel. Der udsendes mail og laves opslag på 
facebook om det.

Den overvejende grund er økonomien, hvor der er en prisændring på 35% så 
det nye budget på kr. 700.000 gør at der mangler 350.000.

På sidste møde med udvalg var der enighed om, at der skulle mest mulig
ekstern finansiering, for at det ikke skulle belaste foreningens samlede
aktiviteter.

Vi mangler ca. 350.000. Vi har fået tilbud på lån og leasing – men har besluttet 
at vi ikke etablere Padel-banen.

Der er umiddelbart tre vigtige grunde.

1. Vi ønsker ikke at sætte os i gæld som vi er i tvivl om kan afvikles, med risiko 
for, at det går ud over andre aktiviteter i foreningen. Dette er drøftet og besluttet 
samme med alle foreningen aktivitetsudvalg.

2. Der har været og er potentielt tiltag om at private ville etablere indendørs 
baner i lokalområdet. Og vi kan konstatere at der er mange omkringliggende 
baner og flere på vej i Esbjerg – alle indendørs.

3. Vi kan høre at belægningen på eksisterende udendørs baner er lavere en
tidligere og forventet samt at prisen på baneleje er nedadgående på
udendørsbaner hvilket vil sætte en lånefinanciereing under for stort et pres.

Ad 7)

Pkt. 8 Evt.:

- Julekalender-udvalget i håndbold. Kan de købe flere kalendere?
Viggo undersøger nærmere.

Ad 8)

Pkt. 9 Næste møde:

- 25. april, Grønne Foyer, kun bestyrelse, kl. 19:30

Ad 9)


